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Zápisnica 

32. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

24. januára 2023 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Rozvoj a informačné systémy 

 Aktuálne záležitosti 

3. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

3.1 Informácia o príprave návrhu Ročného plánu úloh na rok 2023 

3.2 Návrh Vyhodnotenia Ročného plánu úloh za rok 2022 

4. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

 Ročný plán úloh 

 4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Realizovať dotazníkové prieskumy v 

zmysle štandardov SAAVŠ pre vnútorný systém a štandardov pre študijné programy 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Podporovať rozvoj kompetencií 

pedagogických a nepedagogických zamestnancov ponukou celoživotného vzdelávania 

4.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať v aktívnej spolupráci so 

Študentskou radou TU, študentskými organizáciami TU a Univerzitným pastoračným 

centrom a zabezpečovať ich podporu, ako aj podporovať športové vyžitie a voľnočasové 

aktivity študentov 

4.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Podporovať činnosť Centra podpory 

študentov a na základe podnetov a potrieb študentov rozširovať počet jeho aktivít 

4.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať vo vytváraní štandardného 

prostredia pre uchádzačov o štúdium a študentov so špecifickými potrebami 

4.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať v podpore činnosti 

Univerzity tretieho veku a rozvíjať jej aktivity 

Aktuálne záležitosti 

5. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5.1 Analýza výsledkov periodického hodnotenia za rok 2022 na Trnavskej univerzite 

v Trnave 

5.2 Návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 2022 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 
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Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 

 32. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť 

prof. JUDr. Mgr. Andrey Olšovskej PhD., dekanky PF TU, ktorú na rokovaní zastupovala doc. 

ThLic. Mgr. Michaela Moravčíková, Th.D., prodekanka PF pre rozvoj bez hlasovacieho práva. 

Rektor univerzity oboznámil členov KR TU s navrhnutým programom a navrhol, kvôli inému 

pracovnému programu prorektora pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre 

rozvoj“), presunúť jeho bod na začiatok rokovania. Členov KR TU požiadal o vyjadrenie a  dal 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 1/32-24012023 

KR TU schvaľuje program 32. riadneho zasadnutia so zmenou poradia bodov. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 0 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

Bod 2 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov KR TU o výzve z plánu obnovy na zlučovanie 

a spájanie univerzít, do ktorej sa neprihlásila žiadna vysoká škola. Preto sa vytvára nová výzva, 

ku ktorej prišiel aj dotazník. V ňom ministerstvo školstva žiada informáciu, s akými projektami 

by sme sa ako univerzita prihlásili. V procese prípravy výzvy bude možné pripomienkovať jej 

nastavenia a podmienky. Prorektor pre rozvoj skonštatoval, že situácia sa pre našu univerzitu 

nemení, a naďalej má pripravené projekty so stavebným povolením a ak budú dobre nastavené 

podmienky, tak sa s nimi do pripravovanej výzvy zapojíme. Slovo si vzal aj rektor univerzity, 

ktorý doplnil, že ministerstvo školstva sa pokúsi ešte raz naformulovať výzvu, a ako univerzita 

sme k nej mali pripomienky. Dekanka PdF adresovala k tejto informácii otázku, či by sa 

v prípade zapojenia sa univerzity do pripravovanej výzvy, do nej dalo zakomponovať aj 

laboratórne vybavenie pre budúce grantové schémy, ktoré má fakulta naplánované z vlastných 

finančných zdrojov. Prorektor pre rozvoj zobral túto informáciu na vedomie a konštatoval, že 

k pripravovanej výzve zvolá rokovanie, akonáhle budú známe jej podrobnejšie podmienky.  

 Prorektor pre rozvoj ďalej informoval členov KR TU, že z oblasti informačných 

technológií, sa zatiaľ niektoré projekty nedokázali dotiahnuť do finálnej fázy aj z dôvodu 

problému s dodávateľmi, a preto sa presúvajú do aktuálneho roka. KR TU vzalo na vedomie 

informácie prorektora pre rozvoj.  
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Bod 3 

 

3.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali Informáciou o príprave návrhu 

Ročného plánu úloh na rok 2023 (ďalej len „RPÚ“). Rektor univerzity skonštatoval, že 

vzhľadom na  hektické obdobie, ktoré charakterizovalo záver predošlého roka, sa rozhodol 

predložiť návrh RPÚ 2023 na februárové zasadnutie KR TU. Doplnil, že aktuálne sa na návrhu 

RPÚ 2023 intenzívne pracuje, aby v ňom boli úlohy, ktoré korešpondujú s Dlhodobým 

zámerom Trnavskej univerzity v Trnave na roky 2021 – 2026, s Koncepciou rozvoja Trnavskej 

univerzity v Trnave na rok 2019 – 2023, a ktoré si ako vedenie univerzity stanovili. KR TU 

prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 2/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie Informácie o príprave  Ročného plánu úloh na rok 2023. 

Z: prof. Rábik 

 

3.2 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Vyhodnotenia RPÚ 2022, 

kde rektor univerzity odovzdal slovo prorektorovi pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť 

(ďalej len „prorektor pre vedu“) ako spracovateľovi predloženého materiálu. Prorektor pre vedu 

poďakoval za slovo a skonštatoval, že v roku 2022 bolo do RPÚ zahrnutých 65 osobitných 

úloh. Predložená štatistika hovorí o tom, do akej miery boli úlohy splnené a členom KR TU 

poskytol aj konkrétne čísla. 57 úloh bolo splnených úplne, 6 len čiastočne a 2 neboli splnené. 

Ako prorektor pre vedu uviedol, vyhodnotenie obsahuje aj zdôvodnenia, prečo sa tieto úlohy 

nestihli splniť a zároveň doplnil, že ide o úlohy, ktoré sa prenášajú do návrhu RPÚ na aktuálny 

rok. Prorektor pre vedu skonštatoval, že sa pohybujeme na úrovni štandardného plnenia plánov, 

pričom zo štatistického hľadiska bol najhorší minulý rok, kedy bolo zaznamenaných najviac 

nesplnených úloh, čo zapríčinila aj pandémia covidu. K predloženému návrhu mu boli zaslané 

pripomienky iba formálno-technického charakteru, ktoré do materiálu zapracoval. Pretože 

žiadne ďalšie pripomienky na rokovaní neodzneli, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu 

uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 3/32-24012023 

KR TU schvaľuje návrh Vyhodnotenia Ročného plánu úloh za rok 2022 v predloženom 

znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 0 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   
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KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o podanej žiadosti o posúdenie vnútorného systému, ktorá bola koncom roka odoslaná na 

Slovenskú akreditačnú agentúru pre vysoké školstvo (ďalej len „SAAVŠ“), ku ktorej univerzita 

očakáva informáciu o platbe, 

- o predĺžení projektu Univerzitný klaster Trnava do 30. júna, z ktorého budú dofinancované 

rozbehnuté činnosti univerzity, 

- o zasadnutí Konzorcia U10+, ktoré sa konalo 26. januára 2023, na ktorom prebiehali voľby. 

Za prezidenta Konzorcia U10+ bol na ďalšie dvojročné obdobie zvolený  Dr.h.c. prof. Ing. 

Rudolf Kropil, PhD. rektor Technickej univerzity vo Zvolene,  za  prvého viceprezidenta doc. 

Ing. Vladimír Hiadlovský, PhD. rektor Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici a za 

viceprezidentov doc. Ing. Jaroslav Demko, rektor Katolíckej univerzity v Ružomberku, prof. 

Ing. Ferdinand Daňo, PhD., rektor Ekonomickej univerzity v Bratislave. Zároveň bola za 

nového člena Konzorcia U10+ prijatá Akadémia umení v Banskej Bystrici. Témou zasadnutia 

boli aj výsledky periodického hodnotenia vedecko-výskumnej činnosti, a ako ďalej rektor 

univerzity informoval v príprave je analýza týchto výsledkov a ich mediálne zverejnenie.  

 

Bod 4 

 V nasledujúcom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo prorektorke pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“), aby informovala 

členov KR TU o úlohách z RPÚ 2022, ktoré sa vzhľadom k jej neprítomnosti na decembrovom 

zasadnutí, presunuli do januárového rokovania.  

4.1 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Realizovať dotazníkové prieskumy v zmysle štandardov SAAVŠ pre vnútorný systém a 

štandardov pre študijné programy. Ako uviedla, na Oddelení pre analýzy a stratégie v oblasti 

zabezpečovania kvality TU sa realizujú dotazníkové prieskumy podľa nových štandardov. 

Dekanom dala do pozornosti, že nevyužívajú v dotazníkových prieskumoch priestor na štyri 

vlastné otázky pre každú fakultu, ktoré si schválili aj vo vnútornom predpise Indikatívne 

ukazovatele zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave. KR TU prijalo 

uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Realizovať dotazníkové prieskumy v zmysle štandardov SAAVŠ pre vnútorný 

systém a štandardov pre študijné programy. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

4.2 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Podporovať rozvoj kompetencií pedagogických a nepedagogických zamestnancov 

ponukou celoživotného vzdelávania. Prorektorka pre vzdelávanie uviedla, že táto úloha by mala 

byť plnená v spolupráci s dekanmi všetkých fakúlt, pretože na univerzite nefunguje celoživotné 
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vzdelávanie tak, ako by malo. Rektor univerzity skonštatoval, že je to jedna z kľúčových vecí, 

ktorá zároveň predstavuje slabú stránku univerzity, a na ktorej sa musí popracovať. Prorektorka 

pre vzdelávanie doplnila, že v súvislosti s tým, by bolo potrebné personálne posilniť oddelenie 

Centra ďalšieho vzdelávania TU a na jeho fungovanie by mali byť vyčlenené dostatočné 

finančné prostriedky. Dekanka PdF podotkla, že na ich fakulte takéto vzdelávanie funguje 

a fakulty by mali v tejto veci medzi sebou viacej komunikovať, pretože o mnohých podobných 

aktivitách na ďalších fakultách sa dozvedajú neskoro. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Podporovať rozvoj kompetencií pedagogických a nepedagogických zamestnancov 

ponukou celoživotného vzdelávania.  

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

4.3 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Pokračovať v aktívnej spolupráci so Študentskou radou TU, študentskými organizáciami 

TU a Univerzitným pastoračným centrom a zabezpečovať ich podporu, ako aj podporovať 

športové vyžitie a voľnočasové aktivity študentov. Ako uviedla, spolupráca so Študentskou 

radou TU (ďalej len „ŠR TU“) a študentskými organizáciami prebieha na veľmi dobrej úrovni. 

Dodala, že onedlho prebehnú voľby na nové predsedníctvo ŠR TU a aktuálna predsedníčka ŠR 

TU sa už o túto funkciu neuchádza. Rektor univerzity konštatoval, že po voľbách predsedníctva 

ŠR TU sa stretne s novým aj starým vedením ŠR TU. Dekan FF adresoval prorektorke pre 

vzdelávanie otázku ohľadom organizácie športového dňa. Prorektorka pre vzdelávanie 

odpovedala, že sa tým ešte nezaoberala, aj kvôli nízkemu záujmu zo strany študentov, ale vo 

veci môže osloviť ŠR TU. Rektor univerzity uzavrel diskusiu s tým, že si najskôr počkajú na 

výsledok volieb ŠR TU a následne budú vo veci komunikovať už s novým predsedníctvom ŠR 

TU. KR TU prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 6/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Pokračovať v aktívnej spolupráci so Študentskou radou TU, študentskými 

organizáciami TU a Univerzitným pastoračným centrom a zabezpečovať ich podporu, 

ako aj podporovať športové vyžitie a voľnočasové aktivity študentov. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

4.4 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Podporovať činnosť Centra podpory študentov a na základe podnetov a potrieb študentov 

rozširovať počet jeho aktivít. Ako uviedla, ide o úlohu, na ktorej sa pracuje priebežne. Centrum 

podpory študentov aktuálne ponúka pre svojich študentov rôzne možnosti poradenstva a 

športových aktivít. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 7/32-24012023 
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KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Podporovať činnosť Centra podpory študentov a na základe podnetov a potrieb 

študentov rozširovať počet jeho aktivít.  

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

4.5 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Pokračovať vo vytváraní štandardného prostredia pre uchádzačov o štúdium a študentov 

so špecifickými potrebami. Ako uviedla, aj na tejto úlohe sa pracuje priebežne počas celého 

roka a na všetkých fakultách pracujú dobre koordinátori študentov so špecifickými potrebami, 

ktorí svojimi aktivitami podporujú týchto študentov, s cieľom zabezpečiť im plnohodnotné 

štúdium. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 8/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Pokračovať vo vytváraní štandardného prostredia pre uchádzačov o štúdium a 

študentov so špecifickými potrebami. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

4.6 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Pokračovať v podpore činnosti Univerzity tretieho veku a rozvíjať jej aktivity. 

V súvislosti s touto úlohou uviedla, že niektoré odbory sú na Univerzite tretieho veku TU 

preplnené, o niektoré je menší záujem  a niektoré fakulty ich ani neposkytujú. Skonštatovala, 

že je potrebné popracovať na rozvíjaní aktivít Univerzity tretieho veku a aby sa intenzívnejšie 

zapájali aj pedagógovia jednotlivých fakúlt. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 9/32-24012023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2022 – Pokračovať v podpore činnosti Univerzity tretieho veku a rozvíjať jej aktivity. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektorky pre vzdelávanie:   

- o upozornení z Oddelenia pre plán a rozpočet TU pri udeľovaní štipendií študentom. Ak ich 

fakulta udeľuje študentovi za športovú aktivitu, aj za šírenie dobrého mena, nemôže ísť o jednu 

sumu, ale musia byť tieto odmeny odčlenené. 

- o vyplácaní štipendií pre talentovaných a nadpriemerných študentov a sociálne 

znevýhodnených študentov financovaných z komponentu 10 Plánu obnovy a odolnosti. 

Prorektorka pre vzdelávanie navrhla, aj v súvislosti s metodikou ministerstva školstva, aby bola 

právomoc podpisovať rozhodnutie o vyplatení takéhoto štipendia delegovaná na dekanov 

fakúlt, ktorí si vedia správnosť vyplatenia skontrolovať najlepšie. Pre takéto delegovanie 

právomocí je potrebné poverenie pre dekanov fakúlt a zároveň je povinnosťou univerzity tieto 

poverenia archivovať. Rektor univerzity oslovil dekanov fakúlt, či s týmto návrhom súhlasia 

a po kladnej odpovedi ich informoval, že im budú doručené v najbližších dňoch, 
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- o naplánovanom stretnutí s prodekanmi pre vzdelávanie, kde budú riešiť viaceré témy, 

- o anketách, ktoré môžu byť podľa SAAVŠ zverejnené na webovom sídle univerzity, ale aj na 

intranete. Problémom je, že študenti doteraz nemali prístup na intranet, preto sa s požiadavkou 

obrátila na prorektora pre rozvoj, aby bol takýto prístup študentom umožnený. Zároveň oslovila 

dekanov fakúlt, aby sa dohodli na jednotnom zverejnení ankiet pre všetky fakulty, pretože 

niektoré ich majú prístupné na svojich webových stránkach aj zo starších rokov. Po diskusii sa 

dekani fakúlt dohodli, že ankety a ich vyhodnotenia budú dostupné na intranete, kde bude 

študentom umožnený prístup.  

 

Bod 5 

 

5.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali Analýzou výsledkov periodického 

hodnotenia za rok 2022 na TU. Ako uviedol prorektor pre vedu, toto hodnotenie bolo doručené 

na konci minulého kalendárneho roka. Jeho výsledky spracoval a zaslal členom KR TU. 

Skonštatoval, že z dostupných čísel vyplývajú zaujímavé informácie, a zároveň bude zaujímavé 

sledovať, ako to ovplyvní vysokoškolské prostredie. Taktiež uviedol, že humanitné 

a spoločenské vedy si v hodnotení oproti prírodným a iným vedám nestoja vôbec zle, dokonca 

sú v niektorých ukazovateľoch lepšie. Prorektor pre vedu ďalej uviedol, že nie je zrejmé, aká 

bola použitá metodika hodnotenia, ani konkrétne zaradenie jednotlivých výstupov, pretože išlo 

o utajované postupy v hodnotení, ale pre našu inštitúciu ide o zaujímavé výsledky. Členom KR 

TU priblížil analýzu výsledkov, na čo vznikla diskusia. Po diskusii prorektor pre vedu 

informoval členov KR TU o svojej účasti na pripravovanej konferencii CVTI - Analýza a 

dopady periodického hodnotenia výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti, 

z ktorej im odprezentuje výsledky na najbližšom zasadnutí KR TU. KR TU vzalo na vedomie 

informácie prorektora pre vedu o analýze výsledkov periodického hodnotenia za rok 2022.  

 

5.2  

 Ďalším bodom rokovania KR TU bol návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy 

o činnosti TU za rok 2022, ktorý priblížil prorektor pre vedu ako jeho spracovateľ. Ako uviedol, 

metodika z ministerstva školstva bola doplnená o bod týkajúci sa vojny na Ukrajine, 

v predchádzajúcich rokoch to bol bod týkajúci sa covidu, z čoho vyplýva, že aj ministerstvo 

reaguje na aktuálnu situáciu. Prorektor pre vedu doplnil, že ide o materiál, ktorý bude 

vypracovaný štandardným spôsobom, respektíve podľa metodiky ministerstva školstva. 

Momentálne prebieha na jednotlivých fakultách zber potrebných údajov a po schvaľovacích 

procesoch bude Výročná správa o činnosti TU predložená na ministerstvo školstva. Pretože 

k predloženému materiálu neboli doručené žiadne pripomienky, a ani žiadne neodzneli na 

rokovaní KR TU, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 10/32-24012023 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2022. 

Z: prof. Rábik 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu: 

- o príprave udeľovania  Ceny Antona Hajduka, kde môžu fakulty do konca februára zasielať 

svoje nominácie, pričom termín podujatia bude 28. marca, 

- o termínoch k záverečným správam a finančným správam za bežiace projekty VEGA, ako aj 

o termínoch súvisiacich s ukončenými projektami APVV, kde je potrebné rok od ukončenia 

projektu zaslať do konca marca monitorovaciu správu. 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o náraste mobilít, ktorý sa zvýšil až o sto percent. V súvislosti s tým informoval prorektor pre 

vonkajšie vzťahy, že agentúra ERASMUS+ požaduje, aby počet mobilít na výučbu, prevyšoval 

počet mobilít na školenia,  

- o príprave nových zmlúv na spoluprácu s uruguajskou univerzitou, 

- o konzorciu univerzít Kreativ EU, kde bol podaný projekt už v minulosti, no so zamietavým 

výsledkom. Aktuálne sa pripravoval nový projekt, v súvislosti s čím vycestoval prorektor pre 

vonkajšie vzťahy do Turecka na záverečné práce a podpisy. Ako doplnil, ide o tretí pokus 

univerzity o vstup do medzinárodného konzorcia univerzít,  

- o naplánovanom odovzdávaní titulu doctor honoris causa pre rabína Abrahama Skorku 

z Buenos Aires. Slávnostná udalosť sa bude konať 10. mája 2023, začne svätou omšou, 

nasledovať bude ceremónia. Ako doplnil, k organizácii prebiehajú stretnutia a očakáva sa aj 

vysoký záujem ľudí a médií, pretože ide o známu osobnosť, 

- o blížiacom sa Dni otvorených dverí, na ktorom spolupracuje oddelenie marketingu a PR.  

Bod 7 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o dotačnej zmluve z ministerstva školstva, ktorá bola podpísaná koncom minulého roka. 

Zároveň kvestorka univerzity doplnila, že dotačná zmluva kopíruje návrh metodiky, 

- o príprave návrhu rozpočtu TU na rok 2023. Kvestorka univerzity doplnila, že nárast cien 

energií bol univerzite dofinancovaný z ministerstva školstva, no všetky tieto financie boli aj 

vyčerpané, no univerzita si dokázala ušetriť z vlastných zdrojov. Zároveň vyjadrila 

presvedčenie, že ministerstvo bude tieto výdavky dofinancovávať aj v aktuálnom roku, napriek 

tomu apelovala na fakulty, aby šetrili, najmä v zimných mesiacoch, 

- o verejnom obstarávaní na rekonštrukciu strechy PdF, kde boli doručené dve ponuky, ale len 

jedna z toho bola vyhovujúca. S týmto dodávateľom rekonštrukčných prác bola uzatvorená 

zmluva a je naplánované stretnutie, na ktoré bude prizvaná aj dekanka PdF, 

- o vypísaní verejného obstarávania na dodanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu 

univerzitnej knižnice. Kvestorka univerzity doplnila, že projektová dokumentácia je 
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financovaná z projektu Univerzitný klaster Trnava. Univerzite boli doručené štyri cenové 

ponuky, kde boli medzi najvyššou a najnižšou ponukou veľké rozdiely. Univerzita vybrala 

najnižšiu ponuku, no zo strany dodávateľa neboli dodané ešte všetky dokumenty, a keď túto 

požiadavku nesplní v stanovenej časovej lehote, obrátia sa na ďalšieho dodávateľa v poradí, 

- o neúspešnom verejnom obstarávaní na dodávateľa stravovacích služieb, kde nebola doručená 

žiadna ponuka. Aktuálne sú preverované dôvody, prečo žiadna ponuka neprišla. Študentská 

jedáleň TU funguje v starom režime a s otvorením letného semestra budú fungovať aj bufety 

na fakultách. Kvestorka univerzity dodala, že bude hľadať ďalšie riešenia, 

- o budove Adalbertinum, ktorá bude otvorená od 8. februára, aby bola dostatočne vykúrená na 

začiatok letného semestra. Zároveň dodala, že sa snažia odstrániť technické problémy na bráne 

na parkovisko, 

- o požiadavke z ministerstva školstva na vypracovanie Zásobníka investičných projektov 

univerzity na roky 2023 – 2028. Ako uviedla kvestorka univerzity, ministerstvo si chce urobiť 

prehľad o tom, čo univerzity plánujú, ako na tom sú a čo by mohli zafinancovať z plánu obnovy.  

 

Bod 8 

 

 V nasledujúcom bode odovzdal rektor univerzity slovo riaditeľke Oddelenia pre analýzy 

a stratégie v oblasti zabezpečovania kvality TU (ďalej len „riaditeľka oddelenia pre kvalitu“), 

aby informovala členov KR TU o aktuálnych záležitostiach. Ako uviedla riaditeľka oddelenia 

pre kvalitu, v súlade s vnútorným systémom bude univerzita pripravovať periodickú 

hodnotiacu správu po druhýkrát, a to v zmysle vnútorných predpisov. Fakulty pripravujú 

periodickú hodnotiacu správu do 31. marca, ktorá bude podkladom k periodickej hodnotiacej 

správe univerzity. Členov KR TU informovala, že formuláre k periodickej hodnotiacej správe 

fakulty nájdu v centrálnom úložisku vnútorného systému. Zároveň oznámila, že na oddelení pre 

kvalitu bol pripravený aj formulár na priebežné hodnotenie študijného programu, ktorý je tiež 

zverejnený a dostupný v centrálnom úložisku vnútorného systému. Riaditeľka oddelenia pre 

kvalitu doplnila, že v centrálnom úložisku vnútorného systému je v príprave nový priečinok, 

v ktorom budú dostupné všetky formuláre používané v rámci vnútorného systému univerzity.  

 Členov KR TU ďalej informovala, že Vnútorná hodnotiaca správa o implementácii 

vnútorného systému TU, ktorá bola zaslaná na SAAVŠ ako príloha žiadosti  o posúdenie 

vnútorného systému je  zverejnená v centrálnom úložisku vnútorného systému aj na intranete.  

 Ďalšia informácia riaditeľky pre kvalitu sa týkala povinného zverejňovania informácií 

o študijnom programe. Ako uviedla, prebieha  rozšírenie verejného portálu MAIS o údaje 

o študijných programoch. V tejto  súvislosti bol zaslaný dekanom fakúlt list informujúci 

o pridelení aktívneho prístupu osobám zodpovedným za študijné programy. Dekanka PdF 

navrhla rozšíriť prístupy aj na katedrových správcov MAIS-u. Rektor univerzity konštatoval, 

že fakulty môžu dodatočne zaslať zoznam osôb, o ktoré by mal byť zoznam doplnený.  

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu ďalej uviedla, že webová podstránka o vnútornom 

systéme kvality bola preložená a editovaná v anglickom jazyku. Zároveň vyslovila prosbu na 

dekanov, aby si vytvorili na svojich fakultných stránkach anglickú verziu zoznamu študijných 

programov, aby mohli byť prelinkované s anglickou verziou stránky pre vnútorný systém 

kvality. Na webových stránkach fakúlt sú zatiaľ dostupné ponúkané študijné programy iba 

v slovenskom jazyku. 

 V nasledujúcej časti bodu  riaditeľka oddelenia pre kvalitu stručne informovala členov 

KR TU o anketách. Výsledky absolventskej ankety boli zaslané na jednotlivé fakulty, pričom 
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návratnosť tejto ankety dosiahla  11%. Predmetová anketa je aktuálne otvorená, začala 14. 

decembra 2022 a bude ukončená  14. februára 2023.  

 Členov KR TU informovala o vyjadrení SAAVŠ, že v priebehu konaní o posúdenie 

vnútorného systému kvality nebude agentúra poskytovať odpovede na otázky a ani žiadne iné 

informácie. V závere poďakovala dekanom fakúlt za účasť na online kurze „Poznaj ´svojho´ 

vysokoškoláka. Vynárajúca sa dospelosť“, ktorý bol realizovaný v rámci projektu „Inovovanie 

vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity 

v Trnave rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a 

systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“.  

 

Rozličné 

 V poslednom bode rokovania KR TU poukázala dekanka PdF na absentujúci vnútorný 

predpis univerzity o rodovej rovnosti, ktorý je dôležitý kvôli programu Horizont 2020. Zároveň 

dodala, že v dôsledku absentujúcej genderovej politike boli fakulte vyradené už dva projekty. 

Rektor univerzity prisľúbil, že sa touto problematikou budú zaoberať. 

 Rektor univerzity informoval členov o termínoch najbližších zasadnutí KR TU, ako aj 

výjazdového zasadnutia KR TU, ktoré je naplánované na 22. – 23. máj 2023.  

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval, že bývalý poverený rektor doc. ThDr. 

Andrej Filipek SJ, PhD. ukončuje svoje pôsobenie na TU a spoločne s dekanom TF hľadajú 

spôsob, ako sa mu poďakovať za takmer 25 rokov práce pre univerzitu. Po diskusii sa členovia 

KR TU dohodli, že doc. Filípekovi bude udelený ďakovný diplom, ktorý mu odovzdá rektor 

univerzity na rozlúčkovej ceremónii.  

 Rektor univerzity doplnil informáciu o zasadnutí Akademického senátu TU dňa 2. 

februára 2023, na ktorom sa bude schvaľovať návrh Štatútu TU. 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                  Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 


